

(သတိပြုရန် ။ ။ ၂၀၁၉၊ ဧပြီလ ၃၀ ရက်နေ့မတိုင်မီ ထုတ်ပြန်ခြင်း မပြုလုပ်ရန်။)

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

နေပြည်တော်။ ။ ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၃၀ ရက်နေ့ အင်္ဂါနေ့ နံနက်ပိုင်း ၀၉:၀၀ နာရီအချိန်တွင်၊ နေပြည်တော်၊ ဒက္ခိဏသီရိလမ်း M Gallery by Sofitel ဟိုတယ်တွင် ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်မှ အတိုးနှုန်းသက်သာသောနှစ်ရှည်ချေးငွေနှင့် ပံ့ပိုးကူညီ အကောင်အထည်ဖော်ပေးထားသော ပေတောကျေးရွာ ဥစားကြက်ခြံ စီမံကိန်းအား ပေတောကျေးရွာ ရန်ပုံငွေဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအသင်း၊ ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက် နှင့် Myanmar C.P Livestock Co. Ltd. အတို့အကြား ချေးငွေသဘောတူ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း အခမ်းအနားအား ကျင်းပခဲ့ပါသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် နိုင်ငံခြားစီးပွား ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးသောင်းထွန်း၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန် ဦးအောင်နိုင်ဦး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေး ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒေါက်တာ ရဲထွန်းဝင်း၊ ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်မှ အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ ဦးမြင့်ဇော် နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ Myanmar C.P Livestock မှ Chairman, Mr. Wirat နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ပေတောကျေးရွာ ရန်ပုံငွေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အသင်းမှ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဆန်းဦး နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ နှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြပါသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးမှ အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး၊ ဆက်လက်၍ ဧရာဝတီဘဏ် လီမိတက်၊ Myanmar C.P Livestock နှင့် ပေတောကျေးရွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ရန်ပုံငွေအသင်းမှ တာဝန်ရှိသူ အသီးသီးတို့မှ ယခု စာချုပ်ချုပ်ဆိုသည့် အကြောင်းအရာနှင့် ရရှိလာမည့် ရလဒ်များအား ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြပါသည်။



ထို့နောက် စာချုပ်ချုပ်ဆိုသည့် အခမ်းအနားအား ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ပြီးနောက် အဖွဲ့လိုက် စုပေါင်း ဓါတ်ပုံမှတ်တမ်းတင် ရိုက်ကူးခဲ့ကာ အခမ်းအနားအောင်မြင်စွာ ပြီးဆုံးခဲ့ပါသည်။

ပေတော (အနောက်)ကျေးရွာ ခေတ်မီဥစားကြက်ခြံစီမံကိန်းအကြောင်း

၂၀၁၄ခုနှစ်၊ မေလတွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည့် ပေတောကျေးရွာ ရန်ပုံငွေဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး အသင်းကို ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဆန်းဦးပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင် (၁၁)ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပြီး အသင်းသား (၁၂၂)ဦးပါဝင်ပါသည်။ နေပြည်တော်၊ တပ်ကုန်းမြို့နယ်၊ ခရမ်းစပ်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ ပေတော(အနောက်)ကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ(၁၂၂)ခန့်ရှိပြီး လူဦးရေ (၆၀၀)ကျော် နေထိုင်လျက်ရှိကာ ကွင်းအမှတ် (၁၃၀၉)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၁၂၃)ရှိ ယာမြေဧရိယာ (၅.၁၉) ဧကပေါ်တွင် ဥစားကြက်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပါသည်။ စီမံကိန်းကို ငွေကျပ်သန်း (၂,၀၀၀)ဖြင့် စတင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကာ ဇီဝလုံခြုံမှုရှိပြီး ပတ်ဝန်းကျင် ညစ်ညမ်းမှု မဖြစ်ပေါ်စေရန် အတွက်ခေတ်မီမွေးမြူရေးခြံအဖြစ် အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။ စီမံကိန်းတွင် ဥစား ကြက်မွေးမြူရေးခြံ (၃)ခြံ ပါဝင်ပြီး တစ်ခြံလျှင် ကြက်ကောင်ရေ(၂၅,၀၀၀)ခန့်သည့် ခေတ်မီမွေးမြူရေး စက်ကိရိယာများကို အသုံးပြုထားသည်။ အလုပ်ပိတ်စနစ်ဖြင့် မွေးမြူ၍ အလိုလျောက် အစာကျွေးစနစ်နှင့် အလိုလျောက် အညစ်အကြေး ရှင်းလင်းသန့်စင်ခြင်းစနစ်၊ ကြက်ဥအရွယ်အစား ခွဲခြားမှုစနစ်၊ အလိုလျောက် ထုတ်ပိုးသည့်စနစ်၊ လေဝင်လေထွက်စနစ်များဖြင့် ခေတ်မီနည်းပညာ အသုံးပြု၍ ဆောင်ရွက်ထားကာ တစ်ရက်လျှင် အလုံးရေ(၆၀,၀၀၀)ကျော် ဈေးကွက် အတွင်း ဖြန့်ဖြူးရောင်းချနိုင်ရန် စီစဉ်ထားရှိပါသည်။

Myanmar C.P. Livestock Co. Ltd. အကြောင်း

Myanmar C.P. Livestock Co. Ltd. သည် ထိုင်းနိုင်ငံအခြေစိုက် CP Group အုပ်စုဝင် ကုမ္ပဏီ တစ်ခုဖြစ်ပြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ မွေးမြူရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရှေ့ဆောင် အဖြစ် မွေးမြူရေး လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် အတူ နှစ်ပေါင်း (၂၀) ကြာ ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။



CP Group ၏ အလေးအနက်ခံယူချက်ဖြစ်သော “Three Benefits Principle” သည် ၎င်း၏ လုပ်ငန်းများ တည်ရှိရာ နိုင်ငံတော်နှင့် CP Group ဝန်ထမ်းများ အပါအဝင်ဖြစ်သော ပြည်သူများ၏ ဝင်ငွေ တိုးတက်စေခြင်း၊ လူနေမှု ဘဝအဆင့်မြင့်စေခြင်း နှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ကတိပြုထားပါသည်။

၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် CP Group သည် ကုလသမဂ္ဂ၏ Global Compact အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာခဲ့ပြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံ အပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း (၂၀) တွင်ရှိသော ၎င်း၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စီးပွားရေး လုပ်ငန်း မူဘောင်များနှင့် လိုက်လျောညီထွေ ဖြစ်စေရန်နှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန် ဆောင်ရွက်နေပါသည်။

ဧရာဝတီဘဏ်အကြောင်း

၂၀၁၀ခုနှစ် ဇူလိုင်လ (၂) ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ဘဏ်လုပ်ငန်းလုပ်ပိုင်ခွင့်လိုင်စင်ကို ဧရာဝတီဘဏ်သို့အပ်နှင်းခဲ့ပြီး၊ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ငွေရေးကြေးရေးအဖွဲ့အစည်းများဥပဒေအရ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘဏ်လုပ်ငန်းများအတိုင်း လိုင်စင်ကိုသက်တမ်းတိုးပေးအပ်ခဲ့သည်။ ဧရာဝတီဘဏ်သည်စတင်တည်ထောင်ချိန်မှစ၍ (၇)နှစ်အတွင်းတွင် မြန်မာနိုင်ငံ တွင်ဒုတိယအကြီးဆုံးဘဏ်အဖြစ် လျှင်မြန်စွာတိုးတက်ကြီးထွားခဲ့သည်။ UN Global Compact (UNGC) ၏ အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်သည့် အလျောက် အဖွဲ့အစည်း၏ အုပ်ချုပ်ရေးကဏ္ဍ၊ စီမံခန့်ခွဲရေးကဏ္ဍ နှင့်ဘဏ်လုပ်ငန်း လည်ပတ်ရေးကဏ္ဍများတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စံချိန်စံနှုန်းများနှင့်အညီ အကောင်းဆုံးလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို လိုက်နာကျင့်သုံးလျက်ရှိသည်။ ထို့ကြောင့်ဧရာဝတီဘဏ်သည် ၂၀၁၄-၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ်မှစတင်၍ အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးအစီရင်ခံခြင်းစံချိန်စံနှုန်း (ခေါ်) (IFRS) နှင့်ကိုက်ညီသောမြန်မာနိုင်ငံရှိ တခုတည်းသောဘဏ် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် စာရင်းစစ်ခံခြင်း အဆင့်အတန်းသည်လည်း ကမ္ဘာ့အဝှမ်းနာမည်ကျော်စာရင်းစစ်အဖွဲ့ (၄) ဖွဲ့က စာရင်း စစ်ထားသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာစာရင်းစစ်ခံခြင်း စံချိန်စံနှုန်း (ခေါ်) (ISA) နှင့်ကိုက်ညီမှုရှိသော ပြည်တွင်းရှိ တခုတည်းသောဘဏ်ဖြစ်သည်။ ဧရာဝတီဘဏ်သည် ပြည်တွင်းတွင်သာမက ပြည်ပအတွေ့အကြုံ



များစွာရှိသော အရည်အချင်း ပြည့်ဝသည့် ဝန်ထမ်းများကို တည်မြဲစွာခန့်အပ်ထားရှိနိုင်သည်။ ဧရာဝတီဘဏ်သည် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိသော အများပြည်သူအကျိုးနှင့် ဘဏ်ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ အကျိုးကိုရှေးရှုလျက် လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကဏ္ဍတွင် သိသာထင်ရှားစွာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားသည်။ နောင်လာမည့်နှစ်များအတွက်လည်း၊ မြန်မာပြည်တွင်းတွင် ဘဏ်ခွဲများကွန်ရက်ကို လက်ရှိတွင် ဆက်လက်တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ် နေလျက် သုံးစွဲသူ အမျိုးအစားအသီးသီးတို့ အတွက် ကမ္ဘာ့အဆင့် ခေတ်မီနည်းပညာများကို အသုံးပြု၍ နောက်ဆုံးပေါ် ပင်မဘဏ်လုပ်ငန်း ၊ ဒီဂျီတယ်ဘဏ်လုပ်ငန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးနည်းပညာကဏ္ဍများတွင် အဓိကထား၍ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလျက်ရှိသည်။ ဧရာဝတီဘဏ်သည် မိမိတို့၏ သုံးစွဲသူအများပြည်သူနှင့် ဆက်ဆံရေးပိုမိုခိုင်မြဲစေရန်၊ အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှု များကို အစဉ်တစိုက်ပေးနိုင်ရန်၊ သုံးစွဲသူများ ပိုမိုများပြားလာစေရန် နည်းပညာသစ်များဖြင့် မွန်းမံထားသည်။ မျှတ၍ ရေရှည်တည်တံ့စွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကိုရှေးရှုလျက် ဘဏ်၏အုပ်ချုပ်ရေး၊ ဆံ့ရှုံးနိုင်ခြေနှင့် လက်နာကျင့်သုံးသောလုပ်ထုံးလုပ်နည်းစနစ်များကို ပိုမိုခိုင်မာတောင့်တင်းစေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သတင်းနှင့် ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့

Corporate Affairs Department

ဧရာဝတီဘဏ်လီမိတက်

Head Office : Yangon, Myanmar

No.416, Corner of Mahabandoola Road & Mahabandoola Garden Street, Kyauktada Township

Block No.(3/B), Quarter No-23(G-1)
Corner of Strand Road & Thit Taw Road,
River View Point Condominium, Ahlone Township

T +951 370500
F +951 370501
E info@ayabank.com.mm

www.ayabank.com
www.facebook.com/ayabank

